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1. Welkom:  
 

2. Goedkeuring vorig verslag:  
 
Er zijn geen opmerkingen  
 

3. Toelich�ng nieuw traject van De Lijn:  
 

De informa�e die op dit moment gekend is werd uitgedeeld op de SAR. Het traject staat nog 
niet volledig op punt, er wordt gestreefd om alles op 06/01 in orde te hebben.  

Indien gewenst kan er iemand van de Lijn op een volgende SAR het nieuwe traject komen 
toelichten.  

 
4. Wat is jullie standpunt i.v.m. gele dozen: 

 
“De gele doos is een ini�a�ef van het Regionaal Pla�orm Ouderenbeleidspar�cipa�e (RPO). De gele 
doos is een doos voor belangrijke medische en andere informa�e voor hulpdiensten. Je bewaart ze in 
de koelkast. Door een s�cker te plakken op de binnenkant van de voordeur, weten hulpverleners dat er 
een gele doos in de koelkast zit. Zo vinden ze snel de nodige informa�e om gepaste hulp te bieden in 
een noodsitua�e.”  
 
Er komen gemende reac�es op het ini�a�ef, zowel posi�eve als nega�eve.  
 
Het is posi�ef dat de gele doos voor iedereen eenzelfde oplossing kan bieden. Het is een 
uniform gegeven en duidelijk.  
 
 
 
 
 
 



Anderzijds worden er verschillende bedenkingen gemaakt over het vullen en aanvullen van 
medica�e/informa�e van de doos en over de privacy. 
 
Men twijfelt eraan of elke hulpverlener zoals huisarts, gezinszorg, thuisverpleging,.. steeds de 
doos zal aanvullen met informa�e/medica�e. Wanneer er veel gewisseld wordt van 
medica�e of andere medische info lijkt hen dit niet haalbaar. Enerzijds door �jdsgebrek, 
anderzijds kan hier miscommunica�e door ontstaan. De inwoner zelf of eventuele 
kinderen/mantelzorgers zouden eigenlijk moeten instaan om de doos aan te vullen maar dit 
lukt niet steeds voor iedereen. Bovendien zijn er al in veel gezinnen medica�ekluizen 
aanwezig waar al heel wat info inzit. Het zou misschien teveel worden.  
 
Een tweede bedenking wordt gemaakt over de privacy van de inwoners. De gele dozen zijn 
voor iedereen beschikbaar die in het huis van de inwoner komt, bij medica�ekluizen is er nog 
een code nodig.  
 

5. Julie Sap komt langs, gee� toelich�ng over digitale inclusie:  
 
De informa�e en begeleidende PowerPoint waarmee mevrouw Julie Sap de toelich�ng gaf 
wordt doorgestuurd.  
 
Vraag: Waarom is er geen digipunt in Varsenare?  

 Digipunten worden nog uitgebreid. Mobiele digipunten staan ook op het 
programma.  

 
Contactgegevens Julie Sap:  
Projectcoördinator E-inclusie regio Brugge West 
050 23 11 87  
Julie.Sap@beernem.be 
 

6. RPO ( Regionale pla�ormen ouderenbeleidspar�cipa�e): 
 
“In heel Vlaanderen zijn er 23 regionale platformen ouderenbeleidsparticipatie (RPO) . Vier keer per 
jaar brengen ze de ouderenraden uit hun regio samen om informatie en ervaringen uit te wisselen, 
elkaar te inspireren of vormingen te organiseren aan te bieden in nauwe samenwerking met de 
Vlaamse Ouderenraad. Deze regionale platformen worden per provincie overkoepeld in vijf 
interregionale stuurgroepen ouderenbeleidsparticipatie (ISO) om de werking van de regionale 
platformen te ondersteunen.” 

 

Wenst er zich iemand kandidaat te stellen als afgevaardigde voor gemeente Jabbeke?  

Er is geen onmiddellijk enthousiasme van een lid om zich hiervoor te engageren. Verslaggever Lisa 
Warnez die steeds verslagen krijgt van de RPO-raden zal de verslagen steeds doorsturen naar de 
leden van de SAR.  
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7. Herinnering: wil iedereen zijn plaatsvervanger doorgeven?  

Mag doorgegeven worden indien gewenst.  

 
8. Annie D’Hoedt wordt uitgenodigd om geschenk te ontvangen. 

Burgemeester Frank Casteleyn overhandigt geschenk aan Annie, we danken haar voor het 
engagement.  

 
9. Opvolging vraagstelling vorige SAR:  

 Zitplaatsen begraafplaats Aartrijksesteenweg: beslist op SC, groene stoelen worden 
bijgeplaatst  

 Kapstokken toilet VTC: werden in orde gebracht   
 

10.  Varia  
 
- De jaarlijkse €795 subsidies zijn goedgekeurd, zullen worden toegevoegd aan de kas.   
 
- kan er een trapleuning geplaatst worden in VTC?  
 Burgemeester vraagt nog even na. Blijkbaar zou dit niet kunnen omdat er niet kan  
geëvacueerd worden.  
 

- Het is te donker bij het binnenkomen van de cultuurzaal.  
Schakelaar zit onmiddellijk links.  

 

- Waarom kunnen de straatlantaarns  niet blijven branden na 22h? 
is het een oplossing om te vervangen door ledlampen?  
 

- Kunnen er meer elektrische punten komen om elektrische wagens op te laden?  
In het begin van de Zwanestraat zijn er laadpunten, zijn dit openbare punten of 
behoort dit tot de appartementen? Dit zou meer gecontroleerd moeten worden, er staan 
ook geen elektrische wagens geparkeerd.  

 
- Is er een nieuwjaarsrecep�e mogelijk per deelgemeente?  
lijkt niet haalbaar te zijn.  

 
- Het is niet evident om op de website van Jabbeke zaken terug te vinden. Bijvoorbeeld: 

het aankopen van �ckets. Eénmaal gevonden waar dit te doen op de site is het wel 
duidelijk om verder te gaan.  

 
- Nieuwe datum volgende SAR: 16/04/2024  -   09h30  

 
  

 

Voor Verslag: Lisa Warnez – Zorgcoach OCMW Jabbeke  



 

  


